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Z A P I S N I K 
s 35. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 19. svibnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog 
odjela, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 
promet, Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ 
Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za 
obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 
proračun i financije,  Hrvoje Zatezalo, predstavnik „Risnjak-Delnice“ d.o.o. i Klaudija Kumpar, 
tajnica gradonačelnika.  

Izostanak  je ispričala zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić te Nikola Muvrin umjesto 
kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo. 

Sjednici nije nazočan direktor Goranskog sportskog centra. 
 

ĐULIO JUSUFI 
- Pripreme materijala za Gradsko vijeće i odbor. 
- Radi se bagatelna nabava za osiguranje nesretni slučaj i radi se na osiguranju imovine. 
- Osim redovitih aktivnosti izvršit će se obračun za volontere. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Osim redovnih aktivnosti – rad s korisnicima za pultom – imamo novih knjiga – top lista 
najčitanijih.  

- Klasificira se, signira i popisuje građa za otpis. 
- Ovaj tjedan obavit će se susret s književnicom gospođom Vukelja u Osnovnoj školi. 
- Glavni događaj ovoga tjedna je prisustvovanje na 7. riječkom sajmu knjiga „Vrisak“. 
- Održat će se pričaonice, kreativne i jezične radionice. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- Rješenja o određivanju naknade, komunalni doprinos i posebni uvjeti gradnje. 
- U pripremi je rješenje o ovrsi za vojne građevine. Rješenja o ovrsi za vojne građevine koje 

smo poslali su izvršna i s današnjim danom mogu ići na prisilnu naplatu. 
- Otvaranje ponuda po bagatelnoj nabavi za izvođenje radova na rekonstrukciji Ulice 

A.G.Matoša u Delnicama. 
- Danas je početak radova na izmjeni svjetiljki javne rasvjete na teritoriju Grada Delnica, kreće 

se od Ulice kralja Petra Krešimira. 
- Radovi u Kamenitoj ulici – radi se na uređenju okućnica i pripremama za asfaltiranje. Pojavili 

su se problemi s ljudima te međususjedskim odnosima i to će se tijekom tjedna rješavati.  
- Drva na javnim površinama: išle su opomene, ljudi dolaze potpisivati ugovore za korištenje 

javnih površina za odlaganje ogrijevnog drva. 
- Prometno redarstvo, prema dogovoru, je jednom do dva puta tjedno na terenu kao i po potrebi. 
- Komunalne naknade idu redovno prema podacima iz terena te se rade nova rješenja. 



- Kontrola rada i cijena Risnjak-Delnice d.o.o. je svakodnevna. 
- Zakup poljoprivrednog zemljišta na delničkom polju – rade se ugovori. 
- Napravljen je Ugovor o najmu stana u Lujzinskoj 21. 
- Gradonačelnik – imamo ulaznu rampu za osobe s posebnim potrebama ali nemamo označeno 

parkirno mjesto za invalide ispred zgrade. Razmislite o tome, barem jedno mjesto bi bilo 
nužno. 

 
HRVOJE ZATEZALO 

- Ovoga tjedna ide drugi otkos, pokosilo bi se parkiralište iza zgrade grada, Ulica A.Starčevića, 
Amerikanska, mali park, Prolaz braće Šnajdar, prostor rotora prema Dolima i prema A. 
Starčevića, ispred Radničkog doma, prolaz Hrvatskih šuma, ispred Fine, Frankopanska, trokut 
kod TZ, prolazi prema naselju „V.Bubnja“.  

- Prošli tjedan zasađene su tuje na parkiralištu kod groblja i taj prostor treba urediti kao i prolaz 
prema crkvi. 

- Košnja predstoji i na roblju Crni Lug i Kuželj. 
- Kreće se sa sadnjom jednogodišnjeg cvijeća i to od centra prema rubnim dijelovima Grada 

(vaze, kamenjari).  
- Planira se sadnja lavande kod INE, stiglo je oko 600 sadnica. 
- Nastavak čišćenja prostora oko lipa u Supilovoj te u Ulici A. Starčevića. 
- Planiramo tretirati herbicidom groblje u Delnicama odnosno nogostupe i mjesta gdje se  

kosilicom nije moglo pokositi, kao i parkirališna mjesta u Frankopanskoj ulici gdje su tlakovci 
koje je teško ručno riješiti. Tretirat će se staze u parku i rubnjaci. 

- Košnja trave uz rub ceste prema Brodu na Kupi odnosno u svim selima. 
- Redovno održavanje čistoće groblja i grada radi se ponedjeljkom i petkom. 
- Informacija – jučer je u Novom listu izašla obavijest o zakupu poslovnog prostora vezano za 

disko u Radničkom domu. 
- Gradonačelnik – organizacija i plan rada vrlo je važan kod uređenja i centar je svakako dio 

koji treba imati prioritet, ali da bi nam netko došao u centar mora imati pozivnicu kad ulazi u 
grad. Prema tome ulazi u grad sa slovenske i riječke strane moraju biti nulti prioritet uređenja. 
Kad se bude sadilo cvijeće prvo uredite ulaze u grad. 

- Gradonačelnik također apelira na Risnjak da  svakako ovog tjedna postave skulpturu kod INA 
benzinske pumpe. 

- Gradonačelnik – predsjednica MO Delnice upitala je gdje bi građane pozvali da donose stvari 
koje bi se donirale za pomoć stradalima u poplavi te predlaže da to bude Radnički dom koji 
treba pripremiti za prijem pomoći. 

- U četvrtak se dogodio incident na tržnici, a radi se o dvije klupe koje su bile fiksirane na 
nogostup kraj mljekomata, one su istrgane i prenesene kao i jedna betonska vaza koju su 
odgurali sa svog mjesta. To su učinile osobe koje imaju svoj štand na prostoru tržnice. Pozvan 
je komunalni redar, obavio je očevid i razgovarao sa ljudima. Gordana Piskač navodi da se oni 
pravdaju time što su ovdje već godinama i ako te klupe budu i dalje tamo da više nema gdje 
staviti kombi, pa su ih samoinicijativno maknuli da bi mogli kombijem nasjesti na nogostup. 
Gradonačelnik navodi da treba naći rješenje, ali im također treba prenijeti da im je ovo zadnji 
puta da diraju imovinu ovoga grada. Ako netko treba micati radi objektivnog razloga onda će 
to  učiniti gradska služba. No, svakako treba pronaći rješenje koje bi zadovoljilo sve strane. 

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 

- Predstoji realizacija Osnivačke skupštine i svih tijela Turističke zajednice u mandatu koji je 
pred nama. 

- Raspremit će se svi rekviziti i oprema korištena u fažanskoj promociji u subotu. 
- Precizirat će se dogovor s autoricom projekta za najveći katalog na svijetu obzirom je Opatija 

tražila produljenje izložbe. 
- Dovršit će se posao s prilagodbama i dogovorom izdavača na prospektu Grada i Turističke 

zajednice koji je pri kraju. 
- Brine to što smo imali rok za platiti struju a nismo imali novaca, danas bi se mogli pojaviti 

HEP-ovi djelatnici, radi se o računu za ožujak. 



- Što se tiče ostalih kontinuiranih aktivnosti valja završiti edukaciju za web poslužitelja za 
samostalnu postavu na web stranice. 

- Kontinuirane aktivnosti obuhvaćaju razne objave, medijske najave i slično, te završetak 
kataloga. 

- Dnevno poslovanje – stranke, upiti i suradnja. 
- Ubrzo će se morati planirati sjednice Turističkog vijeća s redovnom procedurom. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Uz redovne i tekuće aktivnosti ovaj tjedan ćemo posjetiti naše Vatrogasce vezano uz mjesec 
zaštite od požara. 

- Najvažnije što prethodi su aktivnosti vezane uz oproštaj od budućih prvašića. Danas imamo 
radni dogovor na tu temu. 

- Uvid u rad skupine Krijesnice. 
- Sređivanje pedagoške dokumentacije i web stranice. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Redovite aktivnosti kroz tjedan koje se ponavljaju a tiču se vježbanja. 
- Ovog tjedna dolaze vrtićarci i organizirat ćemo sve da ih lijepo dočekamo, da ih 

zainteresiramo kako bismo mogli imati pomladak koji će danas-sutra voditi društvo. 
- Prekid ugovora o radu za djelatnika koji odlazi. 
- Pozvat ćemo sve razrede Osnovne škole u mjesecu zaštite od požara.  

 
GORDANA PISKAČ 

- Obavljaju se pripreme za sjednicu Gradskog vijeća po osnovi donošenja planova, izvješća i 
stanja u prostoru. 

- Dogovara se prijenos vodnih građevina iz vlasništva jedinica lokalne samouprave u 
komunalno poduzeće gdje postoje određene dileme na koji način neke stvari odraditi. Poslan 
je upit Komunalcu da se vidi njihov stav. Dileme se odnose na procjenu objekata koji se ne 
vode u imovini Grada Delnica – mali seoski vodovodi, kanalizacija u Crnom Lugu – gdje 
vrijednost nije poznata, dužine nisu poznate. Da li će se uzeti vještak koji će to procijeniti ili 
će Komunalac dati jedinstveni cjenik vidjet će se nakon očitovanja Komunalca. 

- Obaviješteni smo da bi 1. 6.Komunalac krenuo s prikupljanjem odvojenog otpada što je do 
sada obavljala Unia-nova s kojom će se raskinuti ugovor. 

- Biti će cijeli niz sastanaka – danas je dogovor s Lidlom i vlasnikom Hotela Kraljević oko 
imovinsko pravnih odnosa, sutra je koordinacijski sastanak vezano za aktivnosti za izgradnju 
vodovodne i kanalizacijske infrastrukture u Supilovoj ulici, te uvodni sastanak s izvođačem 
radova i nadzorom na investiciji u Supilovoj ulici. 

- U petak je primopredaja dokumentacije za klizalište sudskom vještaku gdje smo u sporu s 
Betonom Lučko. Sudski vještak izvršit će procjenu da li je izvođač radova na klizalištu 
oštećen više nego što je to ugovorom definirano ili nije. 

- U petak je sastanak u Eko plusu na temu pretovarne stanice gdje se bitno ništa ne događa jer 
Fond stalno mijenja svoje stavove oko toga što želi ili ne želi financirati. 

- Sređivanje podataka telekomunikacijskih vodova. Popisane su, prema raspoloživim podacima, 
sve parcele preko kojih prolaze TK vodovi, podatke treba sumirati, kontaktirati HT i krenuti s 
prijedlogom ugovora o pravu služnosti. 

- Aktivnosti na preseljenju obitelji Andrić – danas će se raditi priključci za struju i vodu, 
dovršavaju se radovi na septičkim jamama u Dedinu.  
 

 
TOMISLAV MRLE 

- Ovaj tjedan je najveća aktivnost vezana za pripremu materijala za sjednicu Gradskog vijeća 
koja će biti 29. svibnja u popodnevnim satima. 

- Odobrenje od Zavoda za zapošljavanje se očekuje za još 8 volontera kako bi se izradili 
ugovori. Nada se da će se dobiti suglasnost za promjenu Programa stručnog osposobljavanja 
kako bi raspisao javni poziv za još preostala dva volontera. 



- Zajedno sa zamjenicom dogovara se priprema dokumentacije za Knjižnicu koju treba odnijeti 
u DUUDI. 

- Poslovi vezani uz socijalu. 
- Izrađeni su materijali vezani uz priznanja Grada. 
- Priprema se odgovor na tužbu vezano za stipendije. 

 
Gradonačelnik je podnio informaciju o posjetu Fažani ove subote: Dočekalo nas je lijepo vrijeme i 
jednako tako topla i prijateljska dobrodošlica domaćina. Uvjeren sam da smo se na najljepši način 
prezentirali, da je to osjetilo mnoštvo domaćih ljudi, njihovih posjetitelja i nešto stranih gostiju. Bilo je 
puno i „Titovih pionira“ koji su imali manifestaciju Titovi dani u Fažani. Probavali su sve što smo 
pripremili i sve im se jako svidjelo. Nije bilo nikakvih ekscesnih situacija, bilo je dostojanstveno, 
svečano, veselo što je u takvim situacijama i poželjno i nada se da će to pomoći u prepoznavanju 
proizvoda i svih onih mogućnosti koje Grad nudi. Danas će na web stranici biti objavljeno nekoliko 
riječi i fotografija o tome kako je sve izgledalo. Nada se da se neće stati samo na Fažani nego da će se 
otvoriti i neka druga vrata koja se nude što će svakako pomoći prepoznatljivosti i detekciji da nas 
svrstaju tamo gdje i spadamo. 
 
 
 

Dovršeno u 8,45 
 
 
 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl.iur. 
 
 

 
 
 


